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PROTOKÓŁ   

z obrad XIV  posiedzenia Rady Osiedla Siekierki 
jednostki niższego rzędu w Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy 

w dniu 06.06.2023 r. 
 

Posiedzenie Rady odbyło się w Sali Domu Kultury „Dorożkarnia” przy ul. Siekierkowskiej 28  
(Lista obecności, Porządek obrad XIV sesji RO, stanowi załącznik do niniejszegoprotokołu)    
 

Ad 1. Otwarcie obrad  

Przewodnicząca Renata Wardecka otworzyła  XIV Posiedzenie Rady Osiedla Siekierki, jednostki 

niższego rzędu w Urzędzie Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy.  

 Ad. 2. Przyjęcie  porządku obrad.  

 Ad. 3. Przyjęcie protokołu nr 13/2023 z XIII. Posiedzenia Rady Osiedla Siekierki (z dnia 9 maja 2023 r.)  

Z uwagi na brak wymaganego kworum, punkt 3 porządku obrad przełożony został na następne 

posiedzenie Rady 

Ad. 4.  Omówienie tematów pisemnych wniosków/interwencji skierowanych tematycznie   

(na przestrzeni minionych dwóch  miesiąca) do urzędów i instytucji i otrzymanych od nich 

informacji i odpowiedzi.   

 

Przewodniczaca  – Renata Wardecka zreferowała przebieg spotkania, które odbyło się  5 czerwca 

br. w Warszawskim Ratuszu. W spotkaniu uczestniczyli: Vice- Prezydent Warszawy M. Olszewski,  

p. dyr M. Pecko,  - dyr.  D. Mosak oraz Radny Warszawy - p. P. Sawicki. Radę Osiedla  reprezentowali;  

p. Renata Wardecka, p. Grzegorz Arent oraz p. Janusz Lutek.  

Spotkanie trwało godzinę, a kluczowym tematem rozmów była modernizacja ul. Bartyckiej. Pan 

Prezydent  zapewnił członków Rady, iż wypracowane podczas konsultacji i przekazane 3 lata temu 

uwagi mieszkańców Siekierek zostaną uwzględnione w obecnym projekcie. 

Podczas spotkania  omawiano także pokrótce tematy: 

• nowej szkoły na Siekierkach 

• zakończenia modernizacji parku „Pod Kopcem” 

• wjazdu na teren CASTORAMY przy ul. Bartyckiej 

• ruchu ciężarówek na ul. Bartyckiej 

• uruchomienia przejazdu ul. Batalionu AK Bałtyk do ul. Bartyckiej 

• zagospodarowania terenu NATURA 2000 

• tramwaju w al. Polski Walczącej.  

Kolejne spotkanie w tej sprawie zaplanowano na koniec sierpnia br. Wówczas to Ratusz  przedstawi 

nowe propozycje projektowe. 

Co do przyszłych planów dot. Siekierek, poruszono temat nowego Studium dla Warszawy. Studium 

jest to wizja całego miasta, określająca miejsca budów nowych mieszkań, terenów zielonych  



2 | S t r o n a  
 

i rekreacji oraz rozwoju komunikacji  miejskiej. W dniu 2 czerwca odbyło się pierwsze spotkanie 

informacyjne dotyczące kierunków zagospodarowania przestrzennego dla dzielnicy Mokotów. 

Spotkanie  było wstępem do konsultacji, które potrwają do 29 września br. 

 Zainteresowani mogą zgłaszać swoje uwagi:  

• w dyskusji publicznej w dniu 21 czerwca o godz. 17.00 w sali Marmurowej Pałacu Kultury i Nauki 

• podczas dyżuru  projektantów w ZODIAK ( Warszawski Pawilon Architektury) 17 czerwca  

w godz. 15.00 – 19.00 

• podczas dyżurów telefonicznych prze cały okres  konsultacji od poniedziałku do piątku  

w godz. 11.00 – 15.00 pod numerem telefonu 22 325 81 12 

Ad.5. Omówienie bieżących „interwencji” lokalnych z udziałem przedstawicieli Rady Osiedla Siekierki. 

Radni przedyskutowali i wypracowali stanowisko w odpowiedzi na liczne wnioski mieszkańców  

w sprawie niedostępności (w czasie weekendów) boiska przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

nr 1 (przy ul. Gościniec 53). Uwzględniając racje społeczności lokalnej, racjonalne potrzeby 

sportowo-rekreacyjne osiedla, a także uwarunkowania porządkowe obiektu przygotowane zostało 

pismo do Zarządu Dzielnicy w tej sprawie z prośbą/oczekiwaniem powzięcia działań zmieniających 

obecny stan funkcjonowania ww. boiska. 

Ad. 6. Sprawy bieżące i wolne wnioski (w tym tematów sygnalizowanych  przez mieszkańców). 

Omówienie spraw bieżących odbędzie się na kolejnym posiedzeniu RO 

Ad.7 Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca Renata Wardecka zamknęła XIV posiedzenie Rady Osiedla Siekierki. 

Kolejne posiedzenie RO zaplanowano na koniec sierpnia 2023. 

 

Opracowała:       

/Izabela Wasilewska-Kośla/                           

 

 

 


